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Zápisnica č. 5/2018 

zo zasadania Obecného zastupiteľstva Obce Gánovce, dňa 28.6.2018 
 

Prítomní  poslanci :  podľa prezenčnej listiny,  

 

Program : 

1. Schválenie  programu zasadnutia a schválenie doplneného programu zasadnutia OcZ  o bod  

Požiadavka p. Bološa a p. Svitanu o protipovodňové opatrenia 

2. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na II. polrok  

3. Schválenie VZN ktorým sa upravujú niektoré podmienky držania psov  na území obce 

Gánovce 

4. Správa  z auditu účtovnej závierky za rok 2017  

5. Rokovací poriadok OcZ 

6. Zásady odmeňovania poslancov OcZ v Gánovciach 

7. Určenie rozsahu výkonu funkcie starostu obce Gánovce na nové volebné obdobie r. 2018-

2022 

8. Určenie volebného obvodu v obci Gánovce pre voľby poslancov do OcZ v Gánovciach 

9. Návrh na počet poslancov obce Gánovce na nové volebné obdobie r. 2018-2022 

10. Rôzne 

11. Záver 

 

Rokovanie : 

 

K bodu l/ 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila Ing. Alžbeta Čekovská starostka obce. 

Privítala prítomných. Bolo  konštatované, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

Predniesla program zasadnutia. Za overovateľa zápisnice sa určuje Peter Šandor a Peter 

Gergoš. 

Rozhodnutie OcZ : 

OcZ jednomyseľne : 

  schvaľuje  program zasadnutia OcZ.  

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, 

Ján Šebest, Šandor Peter, 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

Uznesenie  jednomyseľne prijaté . 
 

 Na návrh poslancov bol doplnený  program o bod : 

 Požiadavka p. Bološa a p. Svitanu o protipovodňové opatrenia 

 

Rozhodnutie OcZ : 

OcZ jednomyseľne : 

  schvaľuje  doplnený  program zasadnutia OcZ o  požiadavku p. Bološa a Svitanu 

o protipovodňové opatrenia.  

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, 

Ján Šebest, Šandor Peter, 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

Uznesenie  jednomyseľne prijaté . 
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 berie na vedomie stanovenie  overovateľa zápisnice Petra Šandora a Petra Gergoša. 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, 

Ján Šebest, Šandor Peter, 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

Uznesenie  jednomyseľne prijaté . 

 

K bodu 2) 

2.1. Bol  Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Gánovce na II. polrok 2018. Plán 

bol zverejnený na úradnej tabuli 15 dní. 

Podnety a pripomienky poslancov: 

neboli 

Rozhodnutie OcZ :  

 OcZ jednomyseľne schvaľuje  : 

 

Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na II. polrok 2018 a zároveň poveruje hlavnú 

kontrolórku vykonávaním  kontrol v zmysle schváleného plánu kontrolnej činnosti na II. 

polrok 2018. 

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, 

Ján Šebest, Šandor Peter, 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

Uznesenie  jednomyseľne prijaté . 

 

K bodu 3) 

3.1. Bolo prerokované VZN, ktorým sa upravujú niektoré podmienky držania psov na území 

obce Gánovce. Návrh VZN bol zverejnený na úradnej tabuli v obci a web. sídle obce po dobu 

15 dní. 

Podnety a pripomienky poslancov: 

Boli spracované v návrhu a drobné  administratívne chyby boli odstránené. 

Rozhodnutie OcZ :  

 OcZ jednomyseľne  

 sa uznieslo na tomto znení  VZN č. 2/2018,  ktorým sa upravujú niektoré podmienky držania 

psov na území obce Gánovce. 

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, 

Ján Šebest, Šandor Peter, 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

Uznesenie  jednomyseľne prijaté 3/5 väčšinou. . 

 

K bodu 4) 

4.1. Bola prerokovaná  správa  z auditu účtovnej závierky za rok 2017 

Podnety a pripomienky poslancov: 

 

Rozhodnutie OcZ :  

 OcZ jednomyseľne  berie správu z auditu účtovnej závierky za rok 2017 na vedomie. 
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Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, 

Ján Šebest, Šandor Peter, 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

Uznesenie  jednomyseľne prijaté . 

 

K bodu 5) 

 

5.1. Bol prerokovaný  Rokovací poriadok OcZ. 

Podnety a pripomienky poslancov: 

- Vypustil sa bod 3 ustanovenia § 6  

- V ustanovení § 6 bod 4 je odkaz na Čl. 4 ods. 3 – také členenie rokovací poriadok 

nemá – prosím opraviť   

- Aktualizoval sa dátum na 28.6.2018. 

 

Rozhodnutie OcZ :  

 OcZ jednomyseľne schvaľuje Rokovací poriadok OcZ. 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, 

Ján Šebest, Šandor Peter, 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

Uznesenie  jednomyseľne prijaté . 

 

K bodu 6) 

6.1.  Boli prerokované Zásady odmeňovania poslancov OcZ v Gánovciach. 

 

Podnety a pripomienky poslancov: 

Prijatý variant č. 2.v Čl. 2 a v Čl.3,  

 vypúšťa sa bod 2 v čl. 4, oprava  poradia čl. ; 

 

Rozhodnutie OcZ: 

OcZ  jednomyseľne schvaľuje Zásady odmeňovania poslancov OcZ v Gánovciach 

Hlasovali: 

Za: Miroslav Bobovský,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, 

Ján Šebest, Šandor Peter, 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

Uznesenie  jednomyseľne prijaté . 

 

K bodom 7,8 a 9) 

 

7.1. Bol predložený : 

- Návrh na určenie rozsahu výkonu funkcie starostu Obce Gánovce na nové volebné obdobie 

2018-2022 -1,0; 

- Návrh na počet poslancov Obce Gánovce na nové volebné obdobie r. 2018-2022 v počte 9; 

- Návrh na určenie volebných obvodov v Obci Gánovce pre voľby poslancov do obecného 

zastupiteľstva pre volebné obdobie 2018-2022- jeden volebný obvod; 
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Podnety a pripomienky poslancov: 

Opraviť dátum na návrhu na určenie volebných obvodov, kde je uvedený dátum 289.6.2018-

admin. chyba. 

Rozhodnutie OcZ: 

OcZ  jednomyseľne schvaľuje  pre volebné obdobie 2018-2022: 

- Plný rozsah výkonu starostu -  1,0; 

- Počet poslancov obce Gánovce v počte 9; 

- Pre voľby poslancov do obecného zastupiteľstva schvaľuje jeden  volebný obvod; 

                                                                         

Hlasovali: 

Za: Miroslav Bobovský,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, 

Ján Šebest, Šandor Peter, 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

Uznesenie  jednomyseľne prijaté . 

 

K bodu 10) 

 

10.1. Bola prerokovaná žiadosť p. Tomáša Okresu, ul. Hlavná 180/8, 05801 Gánovce na 

odkúpenie pozemku pod parkovacím  miestom, ktoré má doposiaľ v nájme; 

 

Podnety a pripomienky poslancov: 

Nesúhlasí s  odpredajom 

 

Rozhodnutie OcZ: 

OcZ  jednomyseľne  nesúhlasí s odpredajom parkoviska T.O.. 

Hlasovali: 

Za: Miroslav Bobovský,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, 

Ján Šebest, Šandor Peter, 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

Uznesenie  jednomyseľne neprijaté .  

 

10.2. Bol prerokovaný list  č. j. 534/2018  SAD Poprad na pravidelnú zmenu CP k 9.12.2018. 

Požiadavky predložiť do 30.9.2018. 

 

Podnety a pripomienky poslancov: 

Starostka navrhla požiadať doplnenie autobusov v letnej turistickej sezóne. 

 

Rozhodnutie OcZ: 

OcZ  jednomyseľne  berie na vedomie 

Hlasovali: 

Za: Miroslav Bobovský,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, 

Ján Šebest, Šandor Peter, 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

Uznesenie  jednomyseľne prijaté . 

 

10.3. Pán Bološ  a p. Hurajt predniesli  svoju požiadavku na protipovodňové opatrenia  na ulici 

Gánovskej a v  križovatke Gánovská a Jesenná..  

Konštatovali, že : 

- Kanalizáčné šachty na Jesennej ulici  je potrebné vyčistiť a zakúpiť koše; 
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- Poukázali na  nefunkčnosť kanalizácie, že kanalizácia je zanesená a neplní svoju 

funkciu a pri silných dažďoch pravidelne vytápa ich rodinné domy (Bološ, Hurajt 

a Svitana); 

- Problém je v napojení jednotlivých domov na kanalizáciu; 

- Pravidelné nánosy blata a makadamu na ulici z kopcov , všetko  steká do dolnej časti 

Gánovskej ulice a spôsobuje škody na majetku občanov a cirkvi. Poukázali na to, že 

poisťovne už nechcú poistiť ich rodinné domy. 

- Starostka uviedla, že problém je hore na poliach. Brázdy sú naorané smerom  do obce, 

žiadna ochranná brázda, voda sa valí od rezervoáru vody. Obec sa tým zaoberala  aj 

v minulom období, bude to riešiť už niekoľko krát s farmou  Farmville Hozelec . 

- Údržba kanalizácie sa vykonáva vždy po veľkých dažďoch aspoň 4 x ročne, na jeseň 

a jar, čistia sa zberné koše. Niektoré bude treba doplniť, nakoľko sú už zhrdzavené. 

- Navrhuje stretnutie komisie stavebnej na mieste (dvor Svitanu a Bološa) v stredu 

4.7.2018 o 18,00 hod.,  

Starostka navrhla  

1. Zakúpiť stavebný materiál a urobiť opatrenia  na obecnom pozemku ulice Jesennej tak, 

aby voda nepretekala do dvora p. Svitanu – postaviť 3 rady múrika na odrazenie vody. 

Cena materiálu do 1000 EUR.  

2. Vypracovať návrh  projektovej dokumentácie na riešenie situácie, ktorá je v období 

dažďov (pokračovanie štúdie vypracovanej p. Ing. Kravčíka, ). 

 

Podnety a pripomienky poslancov: 

Vyjadrili súhlas s návrhom starostky. 

 

Rozhodnutie OcZ: 

OcZ schvaľuje  : 

  vykonať  návrh  protipovodňových opatrení – vybudovaním múrika na odrazenie vody   

na ul. Jesennej . 

 z rozpočtu obce na rok 2018  uvoľňuje čiastku 1000,00 Eur na protipovodňové aktivity 

na ul. Gánovskej a Jesennej na nákup stavebného materiálu. 

 návrh na  vypracovania PD na riešenie protipovodňovej situácie , ktorá vzniká v období 

dažďov , ako pokračovanie štúdie p. Ing. Kravčíka.  

 

 Hlasovali: 

Za: Miroslav Bobovský,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, 

Ján Šebest, Šandor Peter, 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

Uznesenie  jednomyseľne prijaté . 

 

10.4  Poslankyňa Suchanovská : 

 mala dotaz na kanalizáciu ul Jesenná a Športová. Starostka na to reagovala, že 

kanalizácia je v riešení s envirofondom . 

 konštatovala, že MK ul . Veterná je vo vlastníctve p. Friesa, nedá sa s tým nič robiť, len 

ju majetkovo vysporiadať vzájomnou dohodou, informovala obecné zastupiteľstvo 

s možnosťou vyvlastnenia, v prípade, že cesta je vedená ako miestna komunikácia, ak 

má svoj pasport, ak je vedená aj na dopravnom inšpektoráte, sú na nej umiestnené 

dopravné značky – prichádza do úvahy aj tento inštitút majetkoprávneho vyporiadania 

vlastníckych vzťahov, alebo uzatvoriť s vlastníkom nájomnú zmluvu, podľa cien 

určených zásadami hospodárenia. Nakoľko zákonom č. 66/2009 Z.z. § 4 bolo zriadené 

zákonné vecné bremeno je potrebné dohodnúť jednorázovú odplatu alebo otvoriť dialóg 

pri riešení tejto otázky, nakoľko obec nedostala od štátu finančné prostriedky na 

majetkoprávne vyporiadnie miestnej komunikácie vo verejnom záujme. 
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Rozhodnutie OcZ:  

 

OcZ berie informáciu a dotaz poslankyne Mgr. Suchanovskej  na kanalizáciu ul. Športová 

a ul. Jesenná  a MK Veterná na vedomie. 

 

Hlasovali: 

Za: Miroslav Bobovský,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, 

Ján Šebest, Šandor Peter, 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

Uznesenie  jednomyseľne prijaté . 

 

10.5. Starostka podala informáciu : 

      -  Štátna cesta od SHMÚ až po križovatku by sa mala realizovať v septembri 2018,  

      -  V mesiaci júl by sa mali opravovať vysprávky  po celej obci; 

      -  Prebehlo výberové konanie na dodávateľa MŠ, je na kontrole v Prešove na  ÚPSK; 

- boli zaslané  výzvy na zaburinené pozemky všetkým vlastníkom;  

- poslanec P. Šandor navrhol pozemky vo vlastníctve M.K. (areál kúpeľov) dať pokosiť 

a následne žiadať o preplatenie, hlavná kontrolórka informovala o nemožnosti 

regresného nároku; 

- p. Lopušek má riadne stavebné povolenie, bol vykonaný stavebný dohľad, 

nezákonnosť sa nepotvrdila, stavia  v súlade s ÚPN-O; poslanec Kic poukázal na 

pochybenie stavebného úradu v čase vydania stavebného povolenia pre p. Lopušeka, 

nakoľko nebolo dodržané ochranné pásmo okolo cintorína,  

Rozhodnutie OcZ:  

 

OcZ berie informácie starostky  o rekonštrukcii štátnej cesty, realizácii vysprávok MK 

v obci, o výberovom konaní na rekonštrukciu MŠ Gánovce,  o zaslaní výzvy na vykosenie 

pozemkov  všetkým vlastníkom, o  stavbe na pozemku pri cintoríne, na vedomie . 

 

Hlasovali: 

Za: Miroslav Bobovský,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, 

Ján Šebest, Šandor Peter, 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

Uznesenie  jednomyseľne prijaté . 

 

10.6. Poslanec Šandor mal dotaz na situáciu s lokalitou bývalého pionierskeho tábora v k.ú. 

Hozelec a zámerom výstavby v nej. Poslanec Fedák na to reagoval a ubezpečil ho, že v danej 

lokalite sa uvažuje so 6 RD – apartmánov. Poslanec P. Šandor upozornil aby pri riešení 

prístupových ciest v čase výstavby neboli  zaťažené miestne komunikácie obce Gánovce. 

 

Rozhodnutie OcZ:  

 

OcZ berie informáciu o zámere výstavby rodinných domov na území bývalého 

pionierskeho tábora v k.ú. Hozelec na vedomie . 

 

Hlasovali: 

Za: Miroslav Bobovský,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, 

Ján Šebest, Šandor Peter, 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  
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Uznesenie  jednomyseľne prijaté . 

 

10.7. Poslanec Fedák navrhol urobiť rigoly okolo vodárne pri  SHÚ a zviesť vodu poza 

cintorín vo Filiciach. Stavebná komisia sa pôjde pozrieť na miesto do terénu. 

 

Rozhodnutie OcZ:  

 

OcZ berie návrh poslanca Fedáka  na zrealizovanie rigolov okolo vodárne pri SHMÚ na 

vedomie . 

Hlasovali: 

Za: Miroslav Bobovský,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, 

Ján Šebest, Šandor Peter, 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

Uznesenie  jednomyseľne prijaté . 

 

10.8. pán Ing. S. Dratva prítomný na zasadnutí OcZ predniesol 2 diskusné príspevky, ktoré 

žiadal uviesť do zápisnice: 

  

    1.)  K výstavbe RD uviedol, že ako stavebný úrad Hranovnica by mal vedomosť 

o rozsiahlej výstavbe v lokalite k.ú. Hozelec (bývalý pioniersky tábor), avšak nakoľko nebola 

zmena UPN-O ani územné rozhodnutie, potvrdil informáciu poslanca Fedáka o zámere Ľ. 

Škutu investovať do výstavby 6 RD, aj napriek tomu, že na úradoch nedisponujú takouto 

informáciou 

 

     2.) K riešeniu protipovodňových opatrení v spodnej časti ul. Jesennej a Gánovskej navrhol 

dať vypracovať projektovú dokumentáciu za stavebný úrad Hranovnica, aby obec bola 

pripravená reagovať na prípadné výzvy ohľadom pomoci pri odstraňovaní následkov povodní, 

s poukázaním, že cena jedného projektu je cca 8 000 – 10 000 Eur, ktoré obec musí mať. 

 

K 2. diskusnému príspevku poslankyňa Suchanovská uviedla, že zhodnotenie riešenia tejto 

situácie je potrebné nechať na odborníka v danej oblasti, tak ako bolo navrhnuté a schválené 

v bode 10.4. poslancami OcZ, taktiež starostka uviedla, že je potrebné sa zaoberať 

komplexným riešením kanalizácie v obci, cestou a chodníkmi následne, nie je to len 

o výmene jednej kanalizačnej rúry 

 

Na záver hlavná kontrolórka zhodnotila, že riešiť treba vodný režim obce, nakoľko obec leží 

na množstve prameňov, je potrebné nájsť taký model riešenia,  „ kde voda spadne, nech tam 

ostane  a neliala sa do dediny“ 

 

Rozhodnutie OcZ:  

 

OcZ berie  návrhy  p. Ing. Dratvu, stanovisko starostky, poslankyne Suchanovskej a hlavnej 

kontrolórky na zabránenie povodní na území obce  na vedomie. 

Hlasovali: 

Za: Miroslav Bobovský,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, 

Ján Šebest, Šandor Peter, 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

Uznesenie  jednomyseľne prijaté . 
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K bodu 11) 

Záver 

Starostka obce  poďakovala za účasť na  zasadaní, zasadnutie ukončila  .  Najbližšie 

zasadnutie sa uskutoční  v mesiaci august 2018, presná dátum bude určený.  
 

Zapísala:  Mgr. A.Suchanovská.,v.r. 

                 Ing. Alžbeta Čekovská,v.r. 

   

Zápisnicu overili:  

Gergoš Peter 

Šandor Peter 

 

   

 

 


